

Neue Gebühren für die Teilnahme an den Intensiv-Sprachkursen im Sprachenzentrum Mariaspring ab 1.11.2020

Infolge der Corona-Pandemie sind die von Mariaspring angebotenen Kurse nicht voll besetzt, da nicht so viele Kursteilnehmer aus dem Ausland einreisen dürfen.

Um aber das Angebot an Sprachkursen dennoch aufrechterhalten zu können, müssen wir für die Zeit der Corona-Pandemie die Kursgebühren leicht erhöhen. Mit Beginn der neuen Kurse ab 02.11.2020 erhöht sich die Teilnahmegebühr pro Kurs auf 310 EUR.

Updated course fees for the participation in intensive language courses at the Mariaspring Language Center starting 01.11.2020

Because of the Corona pandemic, not so many course participants are allowed to enter the country from abroad. As a result, the offered courses are not full.

Unfortunately, in order to be able to maintain the offer of language courses, we are forced to slightly increase the course fees during the time of the Corona pandemic. Starting on 02.11.2020, the participation fee per course will increase to 310 EUR.